



**PEJABAT BURSAR**

**KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA**

**SEBUT HARGA KERJA-KERJA MEMBEKAL DAN MEMASANG SISTEM SALURAN PAIP GAS MAMPAT DI MAKMAL-MAKMAL SECARA BERPUSAT DI BANGUNAN INSTITUT TEKNOLOGI MAJU (ITMA), UNIVERSITI PUTRA MALAYSIA, SERDANG, SELANGOR-SH64/2018(62198)**

Dokumen Tawaran Harga boleh diperolehi waktu pejabat di Kaunter Pejabat Bursar II, Bahagian Perolehan dan Pengurusan Aset, Bangunan Canselori Putra, Universiti Putra Malaysia. Sampul Sebut Harga berharga RM 50.00.

**Petender diwajibkan menghadiri lawatan tapak pada :**

**Tarikh : 17/07/2018 ( SELASA )**

**Masa : 10.00 PAGI**

**Tempat : KAUNTER KHIDMAT PEMBANGUNAN, PEJABAT PEMBANGUNAN DAN PENGURUSAN ASET, UPM SERDANG, SELANGOR**

\*Hanya penama di dalam Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), PUKONSA, UPKJ atau bagi pembekal yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan, hanya penama di Sijil Akaun Pendaftaran Syarikat sahaja yang boleh menghadiri lawatan tapak atau taklimat sebut harga dan tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada penama yang dibenarkan dalam sijil.

Petender hendaklah menunjukkan **Sijil Asal Perakuan Pendaftaran Kontraktor, Sijil Asal Perolehan Kerja Kerajaan Serta Sijil Asal Taraf Bumiputera GRED G1 KATEGORI ME PENGKHUSUSAN M15** serta memberi **satu salinan fotostat sijil** tersebut kepada pihak Pejabat Bursar sebelum dibenarkan membeli Dokumen Tawaran Sebutharga tersebut.

Syarikat yang berdaftar dengan Jabatan Kastam Diraja Malaysia hendaklah mengemukakan harga tawaran dengan mengambilkira kadar Cukai Barang dan Perkhidmatan (CBP/GST).

Tawaran hendaklah sampai dan dimasukkan dalam peti tender no. 2 pada atau sebelum **24/07/2018 ( SELASA )** jam 12.00 tengahari.

**DOKUMEN TAWARAN BOLEH DIBELI SELEPAS LAWATAN TAPAK DIADAKAN DAN SEBUT HARGA INI TERBUKA KEPADA PETENDER YANG BERDAFTAR DI DAERAH HULU LANGAT, SEPANG DAN PETALING SAHAJA**

Tarikh Iklan : 12/07/2018 ( KHAMIS )

Nama Pentadbir : TN. HJ. IDERIS B.HADZIR : 03-8946 6195